

# 環境與生態研究學報

## 第一卷第一期

### 目 次

貝理斯紅樹林生態結構及立地功能分析	方偉達、周睿鈺.....12
國內飲用水源的保育與規劃管理	許蕙琳、吳景明、李許耀華.....13
以分子標記分辨野生與養殖黑鯛 ( <i>Acanthopagrus schlegeli</i> ) 的初步實驗	徐德華、寧岳、王志勇、李英周、周晉澄、林冠宏、郭金泉.....31
風能場對彰化海岸鴕形目鳥類的群聚與活動類型的衝擊	施月英、鄭先祐.....47

# **Journal of Ecology and Environmental Scineces**

**Volume 1, No.1**

## **CONTENTS**

Dwarf and fringe mangrove forest stands of Calabash Caye(Belize):A structural and functional comparison .....	Wei-Ta Fang, Jui-Yu Chou.....1
The study of environment protection and management for drinking water source .....	Hwey-Lin Sheu, Jing-Ming Wu, Hsu-Yia-Hua Lee.....29
The utilization of molecular marker to identify wild and cultured black sea bream ( <i>Acanthopagrus schlegeli</i> ) — a preliminary study Te-Hua Hsu, Yue Ning, Zhi-Yong Wang, Ying-Chou Lee, Chin-Cheng Chiou, Kuan-Hung Lin, Jin-Chywan Gwo.....	45
Windfarm impacts on the community and the activity patterns of Charadriiformes birds in Changhua coast .....	Yueh-Ying Shih, Hsien-Yu Cheng.....63

# 藝術研究學報

## 第一卷第一期

### 目 次

《唐喬望尼》中男性角色之性格分析 – 以唐望尼與雷波列羅為例	.....	梁榛庭.....1
王原祁研究之回顧與省思	.....	萬新華.....13
劇團演出幕後製作群之人力規劃：以台灣戲劇表演家劇團 2007 年《胭脂盒》為例	.....	史正怡、謝嘉哲、黃秀慧.....33
古典時期小號協奏曲之旋律結構分析與教學策略探討 – 以「尼魯達降 E 大調小號協奏曲」為例	.....	侯志正.....51

# **Journal of Art Studies**

**Volume 1, No.1**

## **CONTENTS**

The Male Character Analysis of Don Giovanni: Don Giovanni and Leporello for example	Liang Chen-Ting.....11
The Overview and Prospect of Study on Wang Yuanqi	Wan Xinhua.....32
Human Resource Planning For The Production Team of Theatre Company : A Case Study of 《Yan -Zhi He》 By Taiwan Drama Performance Company	
.....Shih Cheng-I, Hsieh Chia-Che, Huang Show-Hui.....49	
An Analysis of Melodic Structures of Trumpet Concertos from the Classical Era and the Pedagogical Strategies - Taking J.B.G. Neruda's Trumpet Concerto in E <sup>b</sup> Major as an Example	
.....Chih-Cheng Hou.....78	